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Nymarksskolen 

 

 

 

Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
 

 
Inviterede:  
Afbud:  
Fraværende: Peter Due 
 
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 
på 
teams 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt 

 2.   

 3.  Status på Nymarken  

• Ledelsen 
Kis Østergaard er ansat frem til sommerferien 
til forskellige ledelsesopgaver. Skal hjælpe 
Bente og Lene i deres ledelsesarbejde (lærere, 
pædagoger og elever der ikke er i trivsel) 
Status i skole og SFO 
Skole: 0-4. klasse har været tilbage en tid nu. 
For at begrænse smittespredning er det ikke  
alle faglærere der er i ”deres” fag i klasserne. 
Dette gør, at fagrækken måske ikke helt 
overholdes. Personalet fortæller det går rigtig 
godt, børnene er gode til at overholde corona 
restrektionerne. 
 
5.-8 klasse mødes en gang om ugen på 
skolen, til en ugentlig udedag. Møderne må 
gerne være ½ dage, med anden halvdel som 
onlineundervisning. 
 
9. klasserne er tilbage på skolen hver anden 
uge. 9.X den ene uge og 9.Y den anden osv.  
 
Efter påske skal 5.-6.-7.-8. møde ind, ligeledes 
hver anden uge. 
 
Det er beslutter at undervisningstid på skolen 
er fra klokken 8:00 - 13:30. Virituel 

Nymarken Skole og 

Børnehus 
Nymarken 45-47 
5300 Kerteminde 
Tlf.: 65 15 13 60 
 

Skoledelen 
www.nymarksskolen.dk 
nymarksskolen@kerteminde.dk 
Børnehavedelen 
www.boernehuset-nymarken.dk 
boernehuset-nymarken@kerteminde.dk 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4 undervisning af 5. og 6. årgang er til klokken 
12:45  
Covid-19-situationen på skole og SFO 
Musiklokalet er inddraget til testlokale, der er 
tre poder. Der er testning 2 gange om ugen af 
elever fra 12 år og op. Yngre elever d.v.s. 
under 12 år skla testes i det almen offentlige 
system. Testene er frivillige, forældrene har 
fået besked på, at melde til eller fra i forhold 
til testning af deres børn. Det kan til enhver 
tid ændres. 
 
Skolen har haft tilfælde af smittede med 
COVID. Skolen følger alle de retningslinjer der 
er på området i tilfælde af konstateret smite. 

             Ansøgning til nyt valgfag for 9. årgang 
Der kan og er ansøgt om, at lave valgfag for 
kommende 9. årg der ligger ud over det 
almene. Det fremsendes ansøgning til 
skolechefen, valgfaget hedder ROBUST. Det 
skal støtte eleverne i, at der bliver taget 
udgangspunkt i den enkelte, som vil blive 
støttet i at arbejde med noget denne har brug 
for, for at komme videre fx socialt eller 
fagligt. Bestyrelsen siger ok til ansøgningen. 
Ansøgning vedr. forkortelse af skoledagen 
Der er ansøgt om forkortelse af skoledagen, 
de timer der forkortes med konverteres til to 
lærere timer (to voksne i timen) i samme 
antal som de forkortede timer, til gavn for 
eleverne. 
Principper for brug af klassekasser 
Politikkerne vil, at der skal laves 
principper/regler for klassekasser. Disse 
sendes til kontaktforældrene, så der er 
samme retningslinjer. Principperne er 
godkendt. 
Fagfordeling for skoleåret 2021/22 
Fagfordelingen er kommet godt i gang, 
personalet er ved at melde ind på klasser og 
fag. 

• Børnehaven 
Børnehaven har haft tilfælde af COVID 
smittede. Alle gældende retningslinjer bliver 
fulgt.  



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4 De nye restrektioner betyder for børnehaven, 
at der skal være tre personaler til at åbne og 
tre til at lukke børnehaven. Der er sårbart i 
tilfælde af sygdom eller ferie. 
Omkring testning af personalet er der nu 
givet tilladelse til, at personalet i børnehaven 
må blive testet på skolen. Efter påske 
kommer de i børnehaven og tester personalet 
der. 
 

• AULA 
Børnehaven er kommet på AULA, der har 
været lidt begyndervanskeligheder, intra 
havde nogle funktioner, som savnes i AULA. 
 

• Affaldssortering 
Børnene er rigtig dygtige til det, de går meget 
op i, at det gøres rigtigt. 
 

• Nye børn 
Der er kommet 9 nye børn 
 

• COBI 
Der arbejdes med et system til tidlig 
opsporing, om der er en bekymring for 
barnet. Der kan scores rød, gul, grøn. 
 

• Bestyrelsen 
Der er ikke nogle punkter eller nogle 
tilbagemeldinger. 

• Kommunen 
Ikke noget 

• Elevrådet 
Da eleverne ikke har haft mulighed for at 
samles er der ikke noget fra elevrådets 
formand. 
 
Der holdes møde i april med elevrådet 
omkring trivselsmålingen. 
 

 4.  Opfølgning på trafikforhold og høring 
Der er sendt forslag til høring, der er ikke noget svar 
fra kommunen endnu. 

 5.  Sammenlægning af Marslev og Nymarken skoler 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/4 Aftale om ekstra møde herom torsdag d. 8. april 
klokken 17:00.  
Peter har meldt sig ud af arbejdsgruppen. 
Ansøgningen skal sendes ind inden den 23.4.2021 

 6.  Evt. 
Markhuset bliver indrettet til natur/teknik hus. 

19.00 7.  Tak for i aften 

 
Ref: SC 
 


